
Van: Heij, Jacco 
Verzonden: woensdag 9 april 2025 10:06
Aan: Commissie VWS  
Onderwerp: E-mailprocedure mbt Co-Med

Ha Marc,

Vorige week tijdens de PV heeft Harmen het verzoek gedaan aan de minister van 
VWS om voor het plenaire debat over Co-Med en private equity een volledige 
tijdlijn te delen van alle relevante gebeurtenissen in de casus Co-Med (dus vanaf 
de start van Co-Med tot heden), zodat de Kamer voor het debat een overzicht 
heeft. Dit verzoek kreeg steun, maar vervolgens is het plenaire debat van de 
agenda gegaan. Voor ons is nu onduidelijk of en wanneer we deze informatie 
alsnog krijgen. Maar wij zouden deze informatie alsnog graag ontvangen voor het
commissiedebat van volgende week over Goed bestuur en toezicht in de zorg (we
hebben dit per abuis niet direct meegenomen in het verzoek vorige week). Is het 
mogelijk om hiervoor een e-mailprocedure te starten?

Hoor graag en dank alvast voor de reactie.  

Met vriendelijke groet,

Jacco Heij

Beleidsmedewerker Zorg, Onderwijs, Digitale Zaken en Europese Zaken

CDA Tweede Kamerfractie


